
 

Public Notice under the Vehicle Safety Testing Directions by the Ministry of 
Transportation and Communications: 
車輛安全檢測基準公告由交通部提出：

 
 
Background: 
To prevent driver distraction during driving and to enhance road safety. 
背景： 
為防止駕駛者於車輛行駛時分心及提升道路安全。 
 
 
Proposed date of implementation:  
In-Vehicle Information and Communication System of L, M and N: 2013/1/1 for new vehicle 
variants and 2015/1/1 for all vehicle variants.  
實施日期： 
車內影像顯示裝置安裝規定：新型式L、M及N自102/1/1起，各型式自104/1/1起。 
 
 
Revision of the requirements: 
法規修訂： 
In-Vehicle Information and communication System: 
‧Item 2 of the Vehicle Safety Testing Directions about the requirement of specification for 

motor vehicle is to be revised. 
‧Scope: the proposed revisions apply to In-Vehicle Information and Communication System 

used on vehicles of categories L, M and N. 
‧Note: For vehicles of categories L, M and N, the IVICS shall comply with this requirement.  

When the vehicle have following situations that In-Vehicle Information and communication 
System shall be automatically turn off. 

1. Parking brake is in use.  
2. The transmission is in forward or reverse positions. 
3. The speed of vehicle is above 8 km/h. 

車內影像顯示裝置安裝規定： 
修正車輛安全檢測基準第二項：車輛規格規定。 
適用對象: 本法規適用於配備有車內影像顯示裝置之L、M及N類車輛。 
備註: 當車輛於 1.駐煞車未作用，或 2.變速箱檔位位於前進檔位或倒退檔位，或 3.車速
大於八公里/小時時，駕駛者所使用之車內娛樂裝置之影像顯示裝置應自動關閉 
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